
Protokół Nr  1/08 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  28 stycznia 2008 r. 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie projektów uchwał na XXI Sesję Rady Miejskiej: 

a) w sprawie najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego punktu w 
złotych w Zarządzie Obiektów Sportowych i Komunalnych w Białogardzie – druk B, 

    Przedstawia: Henryk Kraczkowski, Dyrektor ZOSiK 
b)   zmieniająca uchwałę w sprawie zgody na udzielenie przez Burmistrza bonifikaty od 

ceny nieruchomości oraz zastosowanie innej stopy procentowej oprocentowania 
rozłożonej na raty niespłaconej części ceny nieruchomości – druk C, 

c)  w sprawie zgody na udzielenie przez Burmistrza bonifikat od opłaty z tytułu 
przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości – 
druk D, 

Przedstawia: Beata Szulakiewicz, Wydział Gospodarki Nieruchomościami 
d)  zmieniająca uchwałę w sprawie stawek dotacji przedmiotowych dla miejskich zakładów 

budżetowych – druk G, 
e)  w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości w ramach pomocy regionalnej na 

wspieranie nowych inwestycji lub tworzenie nowych miejsc pracy  związanych z nową 
inwestycją na terenie Miasta Białogard – druk H, 

g) zmieniająca uchwałę  budżetową na rok 2008 – druk I. 
Przedstawiają: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 

Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza  
 
3. Sprawy różne:  

-   przyjęcie informacji z działalności Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 
Białogardu w roku 2007, 

-  zaopiniowanie projektu planu pracy Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 
Białogardu na rok 2008, 

-   propozycje do  ramowego planu pracy Rady Miejskiej Białogardu na rok 2008. 
 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1510 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Sławomir 
Domański. Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia oraz przedstawiony 
porządek posiedzenia.  

 
 

Ad 2 
Komisja zaopiniowanie następujące projekty uchwał na XXI Sesję Rady Miejskiej: 

a) w sprawie najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego punktu w 
złotych w Zarządzie Obiektów Sportowych i Komunalnych w Białogardzie – druk B, 

    Przedstawili: Henryk Kraczkowski, Dyrektor ZOSiK 
   Ewa Piścio, Gł. Księgowy ZOSiK 
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Głos w dyskusji zabrali: 
St. Hatłas – pytał o ile wzrasta wynagrodzenie? 
Gł. Księgowa ZOSiK – wyjaśniła, że wynagrodzenie wzrośnie do kwoty 1.120 zł i 1.130 zł. 

Punkty zostają na tym samym poziomie tj. 4 zł. 
St. Purol – pytał ilu dotyczy to pracowników, dla których trzeba podnieść płace? 
Gł. Księgowa ZOSiK – odpowiedziała, że chodzi o 2 osoby. 
 

b)  zmieniająca uchwałę w sprawie zgody na udzielenie przez Burmistrza bonifikaty od 
ceny nieruchomości oraz zastosowanie innej stopy procentowej oprocentowania 
rozłożonej na raty niespłaconej części ceny nieruchomości – druk C, 

Przedstawiła: Beata Szulakiewicz, Wydział Gospodarki Nieruchomościami 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
Sł. Domański – pytał czy będzie trzeba dopłacić różnice do czasu wejścia w życie tej uchwały? 
Naczelnik Wydz. GN – wyjaśniła, że  chcemy pod tą uchwałę podciągnąć dotychczasowe 

wnioski. 
 

c) w sprawie zgody na udzielenie przez Burmistrza bonifikat od opłaty z tytułu 
przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości – 
druk D, 

Przedstawiła: Beata Szulakiewicz, Wydział Gospodarki Nieruchomościami 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
Sł.Domański – pytał czy zniżki są umowne? 
Naczelnik Wydz. GN – odpowiedziała, że tak. 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie następujące projekty uchwał: 
- w sprawie najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego punktu w 
złotych w Zarządzie Obiektów Sportowych i Komunalnych w Białogardzie – druk B, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za-5 (jednogłośnie). 
 

-  zmieniająca uchwałę w sprawie zgody na udzielenie przez Burmistrza bonifikaty od 
ceny nieruchomości oraz zastosowanie innej stopy procentowej oprocentowania 
rozłożonej na raty niespłaconej części ceny nieruchomości – druk C, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując:  za-5 (jednogłośnie). 
 
- w sprawie zgody na udzielenie przez Burmistrza bonifikat od opłaty z tytułu 
przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości – druk 
D, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując:   za-5 (jednogłośnie). 
 

d)  zmieniająca uchwałę w sprawie stawek dotacji przedmiotowych dla miejskich 
zakładów budżetowych – druk G, 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
W.Czurko – stwierdził, że po wyremontowaniu hali należy uporządkować odpłatność przez 

AKS a dopiero później tym się zająć. Radny powiedział, że za te środki można załatwić o 
wiele więcej rzeczy. Po remoncie spadną koszty ogrzewania. 
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Dyrektor ZOSiK – stwierdził, że należy wypracować zasady udostępniania obiektów. Dotacje 
dla klubów sportowych zmniejszono z uwagi na darmowy dostęp do obiektów. To ukryta 
dotacja do działalności klubów. Obecnie nie można wydzierżawić sali, bo kluby zajmują 
salę przez cały dzień, będąc jej użytkownikami. 

St. Hatłas – powiedział, że Burmistrz stwierdził, iż hala w Lasku Miejskim jest do sprzedaży. 
Pytał o jej los? 

Dyrektor ZOSiK – odpowiedział, że nic nie wiadomo o sprzedaży. 
Sł.Domański –pytał  o jakim charakterze są tam wynajmowane pomieszczenia? 
Dyrektor  ZOSiK – odpowiedział, że  pomieszczenia biurowe. 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie  projekt uchwały: 
Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując:   za-3, przeciw-1, wstrzymało się-1. 
 

e)  w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości w ramach pomocy regionalnej na 
wspieranie nowych inwestycji lub tworzenie nowych miejsc pracy  związanych z nową 
inwestycją na terenie Miasta Białogard – druk H, 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
St.Purol – pytał czy mamy instrumenty, aby wychwytywać przypadki nieprawdziwych 

informacji? 
Skarbnik – odpowiedziała, że podmiot gospodarczy składa oświadczenie i sprawozdanie, ale 

są także  możliwości przeprowadzenia kontroli. 
St. Hatłas – pytał czy podatki i egzekucja zwiększają się i jak  wygląda sytuacja w  Garbarnii? 
Skarbnik – wyjaśniła, że Miastu przybywa podatników, ogólnie wzrastają. Zmniejszyło się 

zadłużenie w Garbarnii. 
W.Czurko – pytał czy z tej uchwały mogą korzystać organizacje pozarządowe? 
Skarbnik – odpowiedziała, że nie, bo to uchwała dla przedsiębiorców. W zeszłym roku nie 

było żadnego zwolnienia przedsiębiorcy z podatku. 
Sł.Domański – pytał czy można w § 10 usunąć zapis na wyróżniony w kolorze żółtym? 
W.Czurko – pytał czy w inkubatorze przedsiębiorcy będą korzystać z tej uchwały? 
Skarbnik – odpowiedziała, że nie, bo inkubator nie podlega pod pomoc publiczną, podlegają 

pod zwolnienia w podatku od nieruchomości.  
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie  projekt uchwały: 
Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując:   za-5 (jednogłośnie). 

 
f) zmieniająca uchwałę  budżetową na rok 2008 – druk I. 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 
Ponadto Skarbnik Miasta przedstawiła następujące wnioski o opinie w sprawach : 
a) SP Nr 3 – na zakup usług remontowych i pozostałych w kwocie ponad 8 tys. zł, 
b) zakup testerów alkoholowych - za kwotę 12 tys. zł. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując:   za-5 (jednogłośnie). 
 
St.Hatłas – zgłosił propozycję, aby założyć monitoring w SP Nr 3. 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie  projekt uchwały: 
Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując:  za -3, przeciw-0, wstrzymało się-2. 
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Ad 3  
Sprawy różne:  

-   przyjęcie informacji z działalności Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 
Białogardu w roku 2007, stanowiącego załącznik do protokołu 

Komisja zapoznała się z informacje i przyjęła do wiadomości. 
 
-  zaopiniowanie projektu planu pracy Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

Białogardu na rok 2008, stanowiącego załącznik do protokołu 
 Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując:  za - 5 (jednogłośnie). 

 
-   propozycje do  ramowego planu pracy Rady Miejskiej Białogardu na rok 2008. 
Komisja nie wniosła propozycji do ramowego planu pracy Rady. 
 
 

W.Czurko – zgłosił wniosek, aby zwrócić się do radcy prawnego z pytaniem czy bez opinii 
merytorycznej komisji Rady można wprowadzić zmiany w budżecie Miasta, czy to nie 
narusza Statutu Miasta.. 

Komisja przegłosowała następujący wniosek: 
Komisja  wnioskuje o wyrażenie opinii na następujące pytanie: Czy bez opinii merytorycznej 
Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej można wprowadzić zmiany w budżecie Miasta 
oraz czy to nie narusza Statutu Miasta? 
Wniosek przegłosowano: za-5 (jednogłośnie). 
W.Czurko – poruszył zapis § 83a Statutu Miasta i prosił o jego przestrzeganie. 
 
Ad 4  
Po wyczerpaniu tematyki o godz. 17.10

 
zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: M.Zimmer 
 

 

Przewodniczący  Komisji 
              
                          Sławomir  Domański 
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